
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín: 15.1.2025
Místo: zasedací místnost radnice MČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:

RNDr. Josef Novák, Iveta Kolářová, Bc. Alena Pokorná-online, Hana Sosíková, Mgr. Bc. Tomáš Anderle, MBA, LL.M., 
Ing. Bronislav Horák, Mgr. Tomáš Jager, Mgr. Dalibor Leviček, MBA, Bc. Petr Šikula, DiS.

Nepřítomní členové: -—
Hosté: p. místostarostka Mgr. Alena Stejskalová

Program:

1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
2. Žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2025
3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni - p. místostarostka Stejskalová:

Líšeňské Vánoce - 14.12., ZŠ Holzova-budova Pohankova, MŠ Michalova-přístavba, Financování 
nepedagogických pracovníků zřizovatelem MČ, Financování specializovaných činností, RVP PV a RVP

4. Ocenění pedagogických pracovníků u příležitosti Dne učitelů - OŠML MMB - termín 14.2.
5. Diskuze
6. Závěr

Ad 1. Zahájení a schválení programu, prezenční listina
Schůzi zahájil a řídil předseda komise Josef Novák.
Hlasování o schválení programu: přítomno: 9 pro: 9

Ad 2. Žádostí o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2025
Členové komise dostali již před prosincovým jednáním mailovou poštou k dispozici seznam žadatelů o dotaci 

včetně jejich žádostí a měli k dispozici Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň.
Celková výše dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň byla stanovena pro školskou komisi ve výši 600 000 Kč.

Na minulé schůzi komise probíhala diskuse k žádostem jednotlivých subjektů žádajících o dotaci a k jednotlivým 
složkám žádostí.

Paní místostarostka Stejskalová upřesnila informaci, že nájemné bude žadatelům, kteří svoji činnost provozují 
v KCL, hrazeno zvlášť z důvodu rekonstrukce KCL (bylo potvrzeno mailem od paní radní Zemanové).
Školskou komisí bylo schváleno, že organizace pod pořadovým číslem 6. a 7. budou z návrhů žádostí vyčleněny. 
Členové komise prostudovali žádosti o dotace jednotlivým organizacím, připravili si svoje konkrétní návrhy výše 

dotací jednotlivým organizacím a znovu diskutovali připomínky k žádostem jednotlivých žádajících organizací.
Po posouzení žádostí jednotlivých subjektů na základě Kritérií pro posuzování žádostí (víz Pravidla pro poskytování 
dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň) školská komise sestavila a schválila návrh výše dotací pro jednotlivé subjekty 
a doporučila jej Radě MČ Brno-Líšeň.
Tento návrh byl předsedou školské komise odeslán na ÚMČ Brno-Líšeň.

Ad 3. Informace z ÚMČ o aktuálním stavu školství v Líšni - p. místostarostka Stejskalová podala informace:

- Líšeňské Vánoce se konaly 14.12.2024 nad zastávkou Jírova, v době 9.00-13.00 - proběhla vystoupení žáků 
některých líšeňských MŠ a ZŠ a Vánoční farmářské trhy

- ZŠ Holzova-budova Pohankova - vedení MMB neschválilo rekonstrukci, proběhnou opravy a stavební úpravy 
hrazené z finančních zdrojů MČ

- MŠ Michalova-přístavba -MŠ se vrátila do vlastních prostor, ale nelze využívat přístavbu-mnoho nedostatků

- Financování nepedagogických zaměstnanců ve školství zřizovatelem (MČ Brno-Líšeň) - je velmi nejasné



- Financování specializovaných činností - školní psycholog, školní speciální pedagog je v roce 2025 údajně zajištěno 
ve stejné výši jako v roce 2024, kdy byly tyto pozice financovány z programu OP JAK (uvidíme v rozpočtu na rok 
2025, který obdržíme v termínu únor-březen)

- RVP PV - povinné zavedení do škol od 1.9.2025

- RVP ZV- přípravy probíhaly od roku 2021,15.1.2025 byla zveřejněna jeho poslední úprava a uvedení do praxe 
od 1.9.2025 (pilotní školy), od 1.9.2027 je jeho zavedení povinné v 1. a 6. ročníku pro všechny ZŠ (výuka 2. cizího 
jazyka od 1.9.2034)

Ad 4. Ocenění pedagogických pracovníků u příležitostí Dne učitelů - OŠML MMB - termín 14.2.
OŠML MMB požádal o zaslání nominací na ocenění Učitel roku 2025 udělované pedagogickým pracovníkům škol 

zřizovaných Statutárním městem Brnem u příležitosti Dne učitelů.

Návrhy na ocenění mohou do 14. února podávat na OŠML ředitelé škol, členové školských rad, městské části 
a členové Komise výchovy a vzdělávání RMB.
MČ Brno-Líšeň tuto možnost delegovala na jednotlivé školy.

Ad 5. Diskuse
Diskuse probíhala ke všem bodům programu.

Ad 6. Závěr

Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin.
Příští schůze je naplánována na 5.2.2025 -17.30 v zasedací místnosti ÚMČ Brno-Líšeň

Zapsal: RNDr. Josef Novák

PREZENČNÍ LISTINA JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE RADY MČ Brno-Líšeň - 15.1.2025

Titul Jméno Příjmení Podpis

RNDr. Josef Novák

Iveta Kolářová

Alena Pokorná online

Hana Sosíková

Mgr. Bc. MBA LL.M. Tomáš Anderle

Ing. Bronislav Horák

Mgr. Tomáš Jager

Mgr. MBA Dalibor Leviček

Bc. DiS. Petr Šikula

HOSTÉ

Titul Jméno Příjmení Podpis

Mgr. Alena Stejskalová


